
Notice on Spam Email Alert about Fictitious Claim 

 
Please be informed that at or about 9:26 am (Hong Kong Time) on 17 November 
2015, our Senior Management received an e-mail under a fake email address 
(hereinafter called the “Email”).  After making all necessary enquiries, we hereby 
confirm that the Email was sent not distributed or released or sent by our internal 
email system.  After our investigation, the Email was, in fact, sent by a company in 
the United States of America and its content is fictitious and hence, we shall not be 
responsible for any loss or damage incurred by those recipients accessing the E-mail 
or any other emails with similar content. 
 
We have expressed our great concern about this incident and have reported to Hong 
Kong Police (hereinafter called “Police”) for investigation and trust that Police will 
take all necessary actions against those who distributed, released or sent the 
fictitious emails.  To avoid any undesirable issues and to protect our respective 
interests, we strongly advise and remind all receivers of the E-mail or any other 
emails with similar content not to believe its content and/or not to assess and/or not 
to open the E-mail or any attachment thereto and to delete it immediately once 
received. 
 
Should you have any query, please feel free to contact our Miss Kelly Lo by the 
following means for verification: 
 
1) Contact No. (852) 2694 6126 ; 
2) Fax No. (852) 2690 3826 ; and 
3) Email: kellylo@cct.com.hk 
 
  



有關虛假詐騙電郵通知 

 

本公司高級管理人員於 2015年 11月 17日上午約 9時 26分（香港時間），接獲

一封以虛假電郵地址發出的電郵（下稱“該電郵”），經各方查證，本公司確認

該電郵並非由本公司內部電郵系統散發、發佈或發出的，經本公司調查後，該電

郵實由一家美國公司發出的，其內容為虛假的，因此本公司將不負責各人士因進

入該電郵或其他含相類似內容的電郵導致的一切損失或損害。 

 

本公司對此事件表示極度關注，並已向香港警方（下稱“警方”）舉報以作調查，

本公司相信警方將採取必要行動，以對付散佈、發佈或發出該虛假電郵人士。 為

免任何不快事情和保障彼此利益，本公司強烈建議及提醒所有接獲該電郵或其他

含相類似內容電郵的人士，不要相信及/或進入及/或開啟相關電郵或附件，並應

立即刪除。 

 

如有任何查詢，請以下列方法聯絡本公司盧仲華小姐，以作核實： 

1） 聯絡電話：(852) 2694 6126 ; 
2） 傳真號碼：(852) 2690 3826 ; 及 

3） 電郵：kellylo@cct.com.hk 
 


